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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  måndag den 27 mars 2017, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK 	   	   

Fredrik Ahlinder	   

  Rita Ilomäki  
    
 
Frånvarande: 	   Louise Linder  

  Elisabet Thorén 

  Per Börjel  

  Christian Wagner  

  Elizabeth Bushby 

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  

Det fanns inga kommentarer till föregående protokoll. Protokollet godkändes.   
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§3	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	  
	   Nu sitter de nya TUP-skyltarna uppe på Tullinge station och vid Hamra grustag. 
 Fler skyltar kommer att sättas upp vid Riksten och Maden inom kort. 
 

Carl redogjorde för senaste nytt från KS/KF. TUP kommer att göra följande 
 ageranden till nästa möte med KF: 

 
• Avslag till Moderaternas motion om att överlåta 

begravningsverksamheten till kommunen. 
 
• Yttrande om kommunens årsredovisning. I 

årsredovisningen skryter Botkyrka kommun om 
utnämningen ”coolast i Almedalen”.  

 
• Yttrande om byggandet av 13 nya förskolor. TUP 

poängterar att de nya förskolorna måste smälta in i den 
befintliga omgivningen.  

  
Carl och Anders ska delta på kommunens valöverläggning vid Lida den 28 
mars. Kommunens demokratiutvecklare, Ahmad Azizi, håller i programmet.  

 
Carl har tagit kontakt med Lasse Roswall för att få till ett besök hos 
civilministern. Lasse tycker det är bäst att skriva till berörd handläggare istället 
för att skriva direkt till ministern.  

 
Carl redogjorde för planeringen inför kyrkovalet. TUPs valsedel består av 12 
namn.  

 
Diskuterades angående att bjuda in Sture Nordberg från tekniska nämnden eller 
Bertil Rolf från utbildningsnämnden till nästa styrelsemöte.  

 
§4	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  
a) Hemsidan.	  

Anders berättade om planerna på en uppfräschning av hemsidan. Det är viktigt 
att den nya hemsidan ska vara mobilanpassad. Arbetet fortskrider. 

 
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  

Camilla berättade om senaste nytt i media - bland annat turerna kring 
Falkbergsskolan. Nästa steg är att TUP vill besöka Falkbergsskolan, tillsammans 
med sakkunniga, för att göra en bedömning av lokalernas skick.  

 
Camilla tog upp idén om att annonsera i kommunens tidning som går ut till 
nyinflyttade i Tullinge.  

 
Carl, Klas och Anders har delat ut TUPs nya broschyrer i delar av Riksten. De 
allra flesta i Riksten var positiva till TUP och framförallt till förslaget om en ny 
simhall.  
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c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  

Snart ska fakturor för medlemsavgiften skickas ut till medlemmarna. Carl ska 
även påminna medlemmar som har ”studsande-mej” att ange sin nya epost-
adress.  
 
Beslutades att TUP enbart ska ha en Facebook-grupp. Den interna/stängda 
gruppen ska därför avslutas.  

  
d) Den	  andra	  vägen	  	  

Camilla rapporterade från kongressen med lokala partiers nätverk som hölls i 
Åhus 18-19 mars. 40 representanter från 17 partier deltog. 

 
Kenneth Gunnar, KnivstaNu, valdes till ny ordförande. Kenneth tar nu över 
ledarskapet för nätverket efter Katharina Wallenborg, tidigare Drevvikenpartiet, 
som varit ordförande sedan starten 2014. 

 
I ett digert helgprogram var erfarenhetsutbyte huvudtema. På lördagen skildrade 
Bo Wendt, ordförande i kommunstyrelsen i Båstads kommun, hur Bjärepartiets 
andel av rösterna fördubblades från valet 2010 till ett omval 2015.  

 
Christer Isaksson, journalist, författare och Valkompassenkonstruktör, var 
inbjuden till kongressen för att skissera hur riksdagsvalet 2018 kommer att sluta, 
med vissa möjliga och andra helt osannolika utfall.  

	  
§5	   Rapport	  från	  möten	  	  

23 mars invigdes det nya äldreboende på Riksten. Tullingepartiet deltog på 
invigningen tillsammans med bland annat boende, anhöriga, och 
kommunrepresentanter.  

    
Carl redogjorde för det lyckade årsmötet i Falkbergsskolan. Även den 
efterföljande middagen på Akvarellen var mycket uppskattad. Ett av alla bra 
förslag som kom fram var idén om att köra Skansentåget i Riksten nästa 
sommar.   
 
Carl och Anders redogjorde för kommunens analysdagar på Xenter.  

 
§6	   Övriga	  ärenden	  	  

Inget övriga ärenden fanns.  	   	  
	   	  
§7	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  

Nästa möte beslutatedes till onsdag 26 april, kl 18:30, på Medborgarkontoret.  
Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.  

 

Vid protokollet    Justeras  
 
  
Carl Widercrantz    Camilla Jägemalm 


